
Protokół Nr VII /2024 

z sesji Rady Gminy w Wojciechowicach 

która odbyła się w dniu 13 listopada 2024 r. 

w sali narad Urzędu Gminy w Wojciechowicach 

 

W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólny stan – 15, 

zgodnie z załączoną listą obecności do niniejszego protokołu, Wójt Gminy - 

Szymon Sidor, Sekretarz Gminy Agnieszka Łuba – Mendyk, radny powiat 

opatowskiego Mikołaj Szczygieł, kierownik Referatu Komunalnego – Tomasz 

Gałęza, Sołtysi, pracownicy Urzędu Gminy.   

Sesję rozpoczęto o godzinie 09:03. 

Porządek VI sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

1. Otwarcie VII sesji, stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie 

porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

3. Przedstawienie przez Przewodniczących Komisji Rady Gminy w 

Wojciechowicach opinii na temat procedowanych uchwał. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a. ustalenia maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego 

opiekuna oraz zasad jego ustalania, 

b. przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz 

dziennymi opiekunami, 

c. ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka u dziennego 

opiekuna, wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar 

opieki oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie, 

d. przyjęcia programu współpracy Gminy Wojciechowice na rok 

2025 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

e. wystosowania apelu w sprawie pilnego ogłoszenia postępowania 

konkursowego na obszarze gminy Wojciechowice dotyczącego 

realizacji świadczeń w rodzaju leczenie stomatologiczne,  

f. ustalenia regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na 

terenie gminy Wojciechowice, 

g. zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, leśnego i 

rolnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

h. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 



2024-2031, 

i. zmiany w budżecie Gminy Wojciechowice na 2024 rok. 

5. Wolne wnioski. 

6. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Zamknięcie obrad VII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Przewodniczący Rady Gminy w Wojciechowicach Zbigniew Dragan otworzył 

obrady VII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach, poinformował, że obrady 

sesji są nagrywane i transmitowane. Przewodniczący stwierdził kworum 

rady na sali: na stan 15 osób, obecnych 15 osób. 

Następnie powitał przybyłych radnych, sołtysów, radnego powiatowego, 

Wójta z pracownikami. 

Wójt Gminy Szymon Sidor wraz z Przewodniczącym Rady Gminy w 

Wojciechowicach wręczyli Zaświadczenia dla nowo wybranych sołtysów. 

Zostały wręczone również podziękowania dla odchodzących sołtysów: Pani 

Małgorzaty Wiśniewskiej, Pana Henryka Pastuszki, Pana Wojciecha 

Grzesiaka, Wojciecha Bakalarskiego. 

Kierownik Referatu Komunalnego Tomasz Gałęza: Przedstawił taryfy 

zbiorowego zaopatrywania w wodę oraz zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Wojciechowice  oraz części gminy Ożarów, 

miejscowość Grochocice podane przez Wody Polskie na kolejne trzy lata. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu przedstawicieli Firmy Eco 4 

Planet. 

Dyrektor Regionalny Konrad Dylak: Zabrał głos w sprawie programu 

Czyste Powietrze oraz finansowania dotacji z programu. Przedstawił 

działalność Firmy Eco 4 Planet. 

Radna Barbara Lasota: Zapytała jak będziemy zmuszani do korzystania z 

Programu Czyste Powietrze. 

Sołtys Małgorzata Ostrowska: Zapytała o możliwość rozbudowy istniejącej 

instalacji przez inną firmę. 

Dyrektor Regionalny Konrad Dylak: Udzielił odpowiedz na zapytania. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie bezinteresownej pomocy 

firmy przy pomocy przy wnioskach. 

Dyrektor Regionalny Konrad Dylak: Omówił prefinansowanie programu. 

Radna Beata Szafraniec: Zapytała Dyrektora na czym zarabia firma. 

Dyrektor Regionalny Konrad Dylak: Udzielił odpowiedzi na zapytanie. 

Wójt Szymon Sidor: Zabrał głos w sprawie oszustw dotyczących 

rachunków z prąd. 

Radny Sylwester Bucior: Zabrał głos w sprawie dofinansowania dla 

starszych osób. 

Dyrektor Regionalny Konrad Dylak: Zabrał głos w sprawie dofinansowania 

dla osób nie będących właścicielami nieruchomości. 

Radny Grzegorz Wójcik: Zabrał głos w sprawie prefinansowania dla 

rolników. 



Dyrektor Regionalny Konrad Dylak: Omówił zasady prefinansowania dla 

rolników. 

Przewodniczący Rady: Podziękował za wystąpienie na sesji 

przedstawicielom firmy Eco 4 Planet.  

Przewodniczący Rady przedstawił powyższy projekt porządku obrad. 

Przewodniczący Rady: Zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku 

obrad. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Dragan: Poddał pod głosowanie 

przedstawiony porządek obrad. 

 

Głosowanie:   „za” - 15         „przeciw” - 0        „wstrzymało się” – 0 

 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Zbigniew Dragan: Zapytał czy są uwagi do protokołu 

z VI sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołu z VI sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z VI sesji Rady Gminy 

w Wojciechowicach. 

Głosowanie:   „za” -  15        „przeciw” - 0       „wstrzymało się” – 0 

 

Ad.3 

 

Przewodniczący Rady : Poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady 

Gminy o przedstawienie opinii z komisji na temat procedowanych 

projektów uchwał ( opinie stanowią załączniki do protokołu). 

Przewodniczący Stały Komisji Rady Gminy w Wojciechowicach przedstawili  

opinie na temat procedowanych projektów uchwał. 

 

Ad.4 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwały w sprawach: 

a) ustalenia maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna 

oraz zasad jego ustalania 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VII/26/2024 



 

w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości wynagrodzenia 

dziennego opiekuna oraz zasad jego ustalania 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

b) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz 

dziennymi opiekunami 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VII/27/2024 

 

w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

c) ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka u dziennego opiekuna, 

wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar opieki oraz 

maksymalnej opłaty za wyżywienie 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VII/28/2024 

 

w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka u dziennego 

opiekuna oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

d) przyjęcia programu współpracy Gminy Wojciechowice na rok 2025 z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie 

 



Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VII/29/2024 

 

w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Wojciechowice na 

rok 2025 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

e) wystosowania apelu w sprawie pilnego ogłoszenia postępowania 

konkursowego na obszarze gminy Wojciechowice dotyczącego realizacji 

świadczeń w rodzaju leczenie stomatologiczne 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Wójt Szymon Sidor: Zabrał głos w sprawie sytuacji stomatologa z Ośrodka 

Zdrowia w Wojciechowicach. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VII/30/2024 

 

w sprawie wystosowania apelu w sprawie pilnego ogłoszenia 

postępowania konkursowego na obszarze gminy Wojciechowice 

dotyczącego realizacji świadczeń w rodzaju leczenie 

stomatologiczne 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

f) ustalenia regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie gminy 

Wojciechowice 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radny Sylwester Bucior: Zabrał głos w wynajmu świetlic i rozliczenia. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie nowych ustaleń 

dokonanych już po komisjach. 



Wójt Szymon Sidor: Odpowiedział za zapytania radnych i przedstawił 

sytuację wynajmu świetlic po konsultacja z KGW. 

Radna Barbara Lasota: Poprosiła o możliwość zabrania głosu przez 

sołtysów oraz pań z KGW i wypowiedzenie się w tej sprawie. 

Radna Marzena Pawlik: Zabrała głos w sprawie ogrzewania świetlic gazem.  

Sołtys Małgorzata Ostrowska: Zabrała głos w sprawie wynajmu sprzętów , 

wyposażenia świetlicy, które jest własnością KGW. 

Sołtys Bożena Strzębska: Zabrała głos w sprawie opłat. 

Wójt Szymon Sidor: Odpowiedział na zapytania radnych, sołtysów. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VII/31/2024 

 

w sprawie ustalenia regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich 

na terenie gminy Wojciechowice 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

Wójt Szymon Sidor: Zabrał głos w sprawie remontów świetlic. 

 

g) zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, leśnego i rolnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Wójt Szymon Sidor: Zabrał głos w sprawie głosowania, wyjaśnił sytuację, 

że za uchwałą nie mogą głosować sołtysi będący radnymi gdyż jest to ich 

interes prawny. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu nad uchwała wzięło udział 11 osób w związku z art. 25a 

ustawy o samorządzie gminnym „ Radny nie może brać udziału w 

głosowaniu jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego”. Osoby będące 

jednocześnie radnymi i sołtysami nie brały udziału w głosowaniu tj. 4 

osoby. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 



Uchwałę Nr VII/32/2024 

 

w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, leśnego 

i rolnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

 

Głosowanie:   „za” – 11       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

h) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 2024-

2031 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VII/33/2024 

 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice 

na lata 2024-2031 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

i) zmiany w budżecie Gminy Wojciechowice na 2024 rok 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VII/34/2024 

 

w sprawie zmiany w budżecie Gminy Wojciechowice na 2024 rok 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

Przewodniczący Rady: Ogłosił 15 minut przerwy – godz. 10:49. 

Wznowienie obrad VII sesji rady Gminy w Wojciechowicach – godz. 11:16 

 

Ad. 5 

 

Przewodniczący Rady: Poprosił o zabranie głosu w punkcie wolne wnioski. 



Radny Powiatu Opatowskiego Mikołaj Szczygieł: Przedstawił informacje z 

działalności jako radnego powiatowego. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie zapytania do radnego 

powiatowego odnośnie drogi powiatowej Stodoły – Grochocice. 

Radny Sylwester Bucior: Zabrał głos w sprawie oczyszczenia rowu przy 

drodze w stronę kościoła w Stodołach. 

Radna Marzena Pawlik: Zabrała głos w sprawie drogi powiatowej pod 

ujęcie wody w Gierczycach oraz budowy chodnika przy drodze krajowej 

74. 

Radna Monika Gałka: Zabrała głos w sprawie oczyszczenia przepustu przy 

drodze powiatowej w Kaliszanach oraz rowów. 

Sołtys Małgorzata Ostrowska: Zabrała głos w sprawie wyjazdu z Ług na 

drogę powiatową. 

Przewodniczący Rady: Zabrał głos w sprawie drogi powiatowej w stronę 

Sadłowic.   

Radny Wojciech Bakalarski: Zabrał głos w sprawie oczyszczenia śmieci 

przy drogach powiatowych. 

Radny Powiatu Opatowskiego Mikołaj Szczygieł: Odpowiedział na 

zapytania radnych, sołtysa. 

Radna Monika Gałka: Zabrała głos w sprawie drogi gminnej Kaliszany – 

Rosochy, światłowodu oraz uregulowania numeracji budynków. 

Radna Marzena Pawlik: Zabrała głos w sprawie drogi śródpolnej w 

Gierczycach. 

Radna Marzena Zakrzewska: Zabrała głos w sprawie złamanego słupa do 

światłowodu . Odczytała wyrok Sądu Apelacyjnego w Krakowie. 

Radny Sylwester Bucior: Zabrał głos w sprawach: światłowodu, 

oczyszczenia rowów przy drodze powiatowej oraz podziękował za 

wykonanie drogi do cmentarza w Stodołach. 

 

Obrady Vii sesji opuściła radna Marta Izbińska – godz. 11:53. 

 

Radna Beata Szafraniec: Zabrała głos w sprawach oświetlenia ulicznego 

oraz poprawy studzienki kanalizacyjnej w Bidzinach.  

Radna Anna Czajkowska: Zabrała głos w sprawach: oświetlenia przy 

Domu Kultury, słupa od światłowodu oraz poprawy drogi, poprawy dachu 

na pałacu. 

Radny Wojciech Bakalarski: Podziękowania dla Wójta oraz Sołtys 

Sadłowic. 

Radna Anna Pater: Zabrała głos w sprawach podmytej drogi, cieknącego 

dachu w świetlicy w Koszycach oraz zasypania wąwozu. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawach: oświetlenia, wymiany 

słupów oraz poprawy stanu dróg, rondo przy szkole do poprawy. 

Przewodniczący Rady: Odczytał pismo z Ministerstwa Infrastruktury w 

sprawie odpowiedzi na Apel Polska 100 minut. 

Odczytał pismo, które wpłynęło od Państwa Ch. 



Radna Barbara Lasota: Prośba o nienakładanie terminów sesji z terminami 

zbioru podatków przez sołtysów. 

Sołtys Małgorzata Ostrowska: Zabrała głos w sprawie przejścia na drogę 

rowerową w miejscowości Ługi. 

Sołtys Aneta Świstak: Zabrała głos w sprawie podziękowań dla Wójta. 

Sołtys Malwina Wieczorek: Zabrała głos w sprawie poszerzenia drogi 

bukowej oraz podziękowała za wyjazd do garażu. 

 

Ad. 6 

 

Wójt Szymon Sidor: Odpowiedział na zapytania radnych, sołtysów. 

Sołtys Małgorzata Ostrowska: Zabrała glos w sprawie wykorzystania 

studni na poszczególnych miejscowościach w razie awarii, bakterii w 

wodociągu. 

Wójt Szymon Sidor: Przedstawił informację z działalności międzysesyjnej 

oraz informacje dla mieszkańców, które wpłynęły do Urzędu Gminy w 

Wojciechowicach. 

Radna Monika Gałka: Zabrała głos w sprawie numeracji nieruchomości 

oraz terminu realizacji oświetlenia ulicznego. 

Obrady VII sesji Rady Gminy opuściła radna Marzena Pawlik – 

godz.:12:35  

 

Ad. 7 

  

Przewodniczący Rady: Zamknął obrady VII sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach słowami „ Zamykam obrady VII sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach”. 

Zakończenie sesji o godz. 12:51. 

 

Protokołowała 

Katarzyna Sulewska  

Podinspektor ds. obsługi rady gminy 

  

  

 

  

 

    

  

 


